

USATT Club Rating			乒乓琅琊榜		
Updated : 1/2/2019			www.LVTTF.com		
1	Jozon	2248	31	HenryC	1407
2	SunnyZ	2191	32	WestCott	1399
3	LiuGang	2155	33	HenryU	1391
4	MingChan	2109	34	Lyndon	1381
5	Jay	2020	35	LeChen	1362
6	DaLi	2012	36	Eric	1304
7	DavidR	1966	37	Alloy	1302
8	Gao	1955	38	Donald	1296
9	aHui	1936	39	Lulu	1294
10	Shawn	1923	40	SusanZ	1240
11	RickZ	1907	41	Esther	1222
12	ZhangShe	1894	42	Apple	1217
13	aDong	1888	43	JohnGuo	1197
14	MarkW	1814	44	Larry	1194
15	SamL	1811	45	Dolphin	1139
16	TangXujie	1801	46	HanJun	1115
17	ReidLuo	1773	47	Juli	1112
18	aHe	1767	48	Bob	1076
19	ABC	1758	49	Loug	1033
20	GuoLun	1757	50	Chi	987
21	MingQuan	1705	51	Lily	981
22	Ling	1698	52	Anne	958
23	Richard	1619	53	XiaoWei	956
24	aMao	1600	54	Stephanie	942
25	Carlton	1561	55	Lucy	897
26	RickZS	1552	56	Tom	888
27	AllanT	1517	57	Kazi	808
28	RCWang	1472			
29	Grace	1446			
30	Olivia	1413			

Las Vegas Table Tennis Federation (LVTTF) first round robin in 2019

Wednesday 3 PM to 7 PM, January 2nd, 2019, Las Vegas Table Tennis club held the first round robin in the year of 2019. Let's welcome Vegas top player, Jozon, to the Wednesday Round Robin. He is ready and waiting for your challenge.

Check the details of the Round Robin results at the end of this document.

拉斯维加斯乒乓联盟 (维加斯乒联) 2019 第一次小组赛

2019 年 1 月 2 日星期三下午 3 PM 到 7 PM, 拉斯维加斯乒乓俱乐部进行了 2019 年第一次的小组循环赛。欢迎顶尖球员, Jozon, 加入每周三的比赛。Jozon 每周三在高地俱乐部等待你的挑战。

小组循环赛详细结果已经附在最后几页中了。

USATT Doubles Rating	乒乓琅琊双打榜
Updated : 9/29/2018	www.LVTTF.com
1,Gao,1972 2,Jay,1942 3,Mark,1802 4,aHe,1801 5,TangXuJie,1793 6,MingQuan,1708 7,aMao,1571 8,AllanTang,1436 9,WestCott,1401 10,Olivia,1325 11,Lulu,1306 12,Grace,1282 13,Donald,1263 14,Henry,1246 15,Alloy,1183	16,Juli,1130 17,Apple,1122 18,Larry,1111 19,HanJun,1102 20,Dolphin,1065 21,Chi,1017 22,Anne,991 23,Bob,961 24,Stephanie,935 25,Lily,934 26,Tom,901

Below is the USATT Rating Chart. This chart is the foundation of USATT rating calculation. Depends on the rating points difference between the two players, you can even manually figure out how many points you would gain or lose.

下面是 USATT 等级分表。根据这个表格, 你会有个基本的概念为什么涨了或掉了分数。

Rating Chart		
Point Spread Between Players	Expected Result (Higher Rated Player Wins: number of points exchanged)	Upset Result (Lower Rated Player Wins: number of points exchanged)
0 - 12	8	8
13 - 37	7	10
38 - 62	6	13
63 - 87	5	16
88 - 112	4	20
113 - 137	3	25

138 - 162	2	30
163 - 187	2	35
188 - 212	1	40
213 - 237	1	45
238 and up	0	50

* Our rating system is the same as the USATT Rating Processing System. Please see the USATT official website for details www.usatt.org.

* Our doubles rating system is derived from the USATT Rating Processing System. We will use the average rating of each doubles pair to calculate the rating result. Both doubles partners will gain or lose the same points. Note: A player's doubles rating is independent of his/her singles rating.

* Every week's round robin result will be manually entered into our rating processing system. If you found out a processing mistake, please inform us before the next round robin.

* 乒乓单打等级分计算方式是完全遵照 USATT Rating Processing System 的方式。详细计分方式请参阅美国乒协官网 www.usatt.org。

* 乒乓双打等级分计算方式是由 USATT Rating Processing System 的方式演变而来。每对双打选手的等级分变动是由二位双打选手等级分的平均值来计算的。赢得比赛二位球友赚得同样的分数，反之则失去同样的分数。做到真正的荣辱与共。**注意：单打等级分和双打等级分是独立分开的，不会相互影响。**

* 每次比赛结果都是人工输入电脑，难免疏失。如果您发现等级分计算错误，请于下次比赛前告知我们以便及时更正。

Table Tennis Round Robin - 5 players Group 1

Visit www.LVTTF.com for Results and Rating update.

Player	Name	Rating	Win	Loss	Position
A	Jozon	2247	4	0	1
B	Jay	2050	2	2	3
C	Shawn	1888	3	1	2
D	MarkW	1820	1	3	4
E	HenryU	1391	0	4	5

Max 2 minutes warm up. Best 3 out of 5 games. Umpire / Winner keeps score.

Player	Game 1	Game 2	Game 3	Game 4	Game 5	Match	Winner	Umpire
B	11	11	14			3	B	A
E	6	5	12			0		

C	11	7	9	11	11	3	C	E
D	8	11	11	8	9	2		

A	11	11	11			3	A	B
E	7	2	3			0		

B	11	12	8	11	8	2	C	D
C	8	14	11	6	11	3		

A	11	11	11			3	A	C
D	9	9	9			0		

C	11	12	11			3	C	B
E	8	10	6			0		

B	11	11	11			3	B	A
D	6	6	9			0		

A	11	11	9	10	11	3	A	E
C	6	3	11	12	9	2		

If only 4 players, replace DE with CD and cross out match 1, 2, 3, 6. Umpire for next 2 matches is A/B then C/D.

D	11	11	11			3	D	C
E	6	2	4			0		

A	11	6	11	11		3	A	D
B	8	11	3	5		1		